



UNIVERSITI KUALA LUMPUR MALAYSIAN SPANISH INSTITUTE

NOTIS TAWARAN

1. Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal-pembekal yang berpengalaman, berkelayakan dan berdaftar dengan **Kementerian Kewangan serta bertaraf Bumiputera** (masih sah tempoh sah laku) bagi menyertai tawaran sebutharga/tender berikut:

Bil	No Sebutharga	Tajuk	Kelayakan	Tarikh Taklimat & Masa	Penjualan Dokumen & Harga Dokumen (RM)	Tarikh Tutup Sebutharga	Penghantaran Dokumen Sebutharga
1	UniKLMSI / PERABOT PEJABAT 07/2017/ SH008	Cadangan Perolehan Bagi Pembekalan, Penghantaran Dan Penempatan Perabot Kelengkapan Pejabat Bagi UniKL MSI, Kulim, Kedah.	Berdaftar dengan MOF di dalam Kod Bidang: 020101	-	2hb Ogos 2017 – 9hb Ogos 2017 dan Harga Dokumen RM 10.00 (Termasuk GST 6%) senaskah	Tarikh : 22hb Ogos 2017 (Pada atau sebelum jam 12.00 tengahari)	Dekan UniKL MSI Kulim Hi Tech Park, 09000 Kulim, Kedah.

2. Sila bawa bersama **Sijil Asal Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan Malaysia** dan satu salinan (tidak dikembalikan) semasa membeli / mengambil Dokumen Tawaran. UniKL berhak menolak permohonan yang pada tanggapan UniKL tidak layak. **Bagi syarikat yang menghantar wakil, surat wakil/pengesahan daripada syarikat hendaklah dibawa bersama wakil tersebut.** Dokumen Tender hanya boleh dibeli oleh pembekal yang hadir taklimat sahaja.
3. Bayaran dokumen tawaran boleh dibuat secara Bank Draf / Cek atas nama “**AKAUN PUNGUTAN UniKL MSI**” atau melalui perbankan *online CIMB Click – Paybills* (sila bawa cetakan bayaran) dan dokumen tawaran boleh didapati pada waktu pejabat di alamat **Jabatan Kewangan & Pengurusan UniKL MSI, Kulim Hi-Tech Park, 09000 Kulim, Kedah Darul Aman.**
4. Dokumen Tawaran yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Tender di sebelah kiri sampul dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di alamat : **Jabatan Kewangan & Pengurusan UniKL MSI, Kulim Hi-Tech Park, 09000 Kulim, Kedah Darul Aman. Tel No: 04 – 4035 199 / 4035 200.**
5. Tawaran yang lewat dari tarikh dan masa ditetapkan tidak akan dipertimbangkan. UniKL MSI tidak terikat untuk menerima tawaran terendah dan sebarang tawaran. UniKL MSI berhak untuk tidak memberi apa-apa sebab bagi sebarang pembatalan, penundaan dan penggantungan tawaran di atas secara keseluruhan atau sebahagian sebelum atau selepas tarikh dan masa tutup tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut. UniKL MSI juga tidak bertanggungjawab ke atas sebarang kos perjalanan mengambil tender ini.